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Abstract (en)
[origin: WO8500435A1] An improved scanning device adapted to direct an image through a nodding mirror (1) to a collecting mirror (5) scanned in
turn by a rotating scanner (8) in which the collecting mirror is a half spherical mirror (5) and the correcting elements are mirrors (6, 7) carried on a
scanner (8) having its axis of rotation (9) normal to the optical axis (14) of the collecting mirror (5) and intersecting same whereby to direct the image
generally along the optical axis (14) of the collecting mirror (5) to a fixed mirror (10) and thence to a detector (11).

Abstract (fr)
Un dispositif de balayage amélioré est adapté pour diriger une image au travers d'un miroir incliné (1) vers un miroir collecteur (5) balayé à son
tour par un dispositif de balayage rotatif (8) dans lequel le miroir collecteur est un miroir hémisphérique (5) et les éléments de correction sont des
miroirs (6, 7) portés sur un dispositif de balayage (8) ayant son axe de rotation (9) normal par rapport à l'axe optique (14) du miroir collecteur (5) et
l'intersectant de sorte à diriger l'image le long de l'axe optique (14) du miroir collecteur (5) sur un miroir fixe (10) et, de là, vers un détecteur (11).
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